
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ STUDENTSKÉ RADY GJŠ ZLÍN 

DNE: 18. 3. 2015 
• Předsednictvo studentské rady přivítalo všechny zástupce tříd 

společně s  panem Šilem. Dále byla přivítána studentka UTB ve 
Zlíně, Nina Apolena Křemenová, která všechny přítomné seznámila 
s projektem ,,Baťův studentský klub“. 

• Po prezentaci hosta došlo k  hromadné diskuzi. Nejprve se 
projednával návrh pana učitele Světlíka na Cenu studenta, která 
by se mohla na naší škole udělovat již na konci tohoto pololetí. Při 
hlasování byla většina zástupců tříd pro. Je však potřeba vše 
důkladně projednat, a proto k definitivnímu rozhodnutí dojde na 
dalším zasedání studentské rady. 

• Dalším bodem bylo již několikrát rozebírané téma, a to poslední 
zvonění. Studenti se tázali pana Šila, zda by nebylo možné tuto 
akci povolit.  

• Následně padl dotaz na téma volba seminářů pro 3. a 4. ročníky. 
Volit semináře si budeme moci volit v dubnu. 

• Školní ples ve školním roce 2015/2016 proběhne. Bude však 
přístupný pouze pro studenty 3. a 4. ročníků. 

• Na chodbě v  první etáži došlo k  dočasnému odstranění lavic na 
sezení. Důvodem je jejich oprava, v  nejbližší době by měly být 
opět k dispozici.  

• Studenti se tázali, zda je možné zorganizovat akci ,,Noc ve škole“ 
nebo ,,Noc počítačových her“. Návrh bude probrán s  ostatními 
učiteli. 

• Návštěva ze slovenských Levic dorazí o něco dříve, již v dubnu. 

• Pan Šil informoval studenty, že během přijímacích zkoušek bude 
podle všeho normální, nebo částečně pozměněný rozvrh.  
 
 
 
 
 
 

Vypracovala: Lucie Záhorská                                           Ověřil: Patrik Čala


